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Belangenvereniging Aarlanderveen   

 

   

 

 

 

 

 
Verslag jaarvergadering 27 mei 2024 20.00-21.30 uur locatie Het Oude Rechthuis 

Aanwezig: 17 leden van de BVA, Björn vd Bosch (voorzitter BVA), Boris van Zonneveld (algemeen 

bestuurslid BVA), Hanny Broere (secretaris BVA), Brigitte Broijl (algemeen bestuurslid BVA), 

Maries Koole (penningmeester BVA), Mariëlle Montagne (algemeen bestuurslid BVA), Edith 

Spruit (inkomend voorzitter BVA) , Paula Bouwman (gebiedsregisseur gemeente Alphen aan den 

Rijn), Dennis Perdok (gebiedsadviseur gemeente Alphen aan den Rijn), Heleen Steens 

(gebiedsadviseur gemeente Alphen aan den Rijn), Rudi Dubbelman (wijkagent). 

 

1 Welkom en opening 

Brigitte opent namens de BVA de vergadering en heet iedereen welkom.  

Er zijn geen aanvullende agendapunten.  

 

2 Vaststelling Notulen vorige vergadering 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3 Verslag redactie Belangenaar 

Björn geeft een korte toelichting op de punten zoals getoond op de PP: 

• 11 bestuursvergaderingen, 2 bestuurlijke overleggen, 11 redactievergaderingen. 

• Belangenaar: positieve reacties op de nieuwe lay-out, de gestegen drukkosten van de 

Belangenaar worden onder agendapunt 5 toegelicht door de penningmeester. 

 

4 Verslag woon- en leefomgeving 

Björn geeft een korte toelichting op de punten ‘Woon- en leefomgeving’. 

• De werkzaamheden aan de fietsbrug hebben vertraging opgelopen, de verwachte 

oplevering is tweede helft 2025. 

• Tegen de proef afsluiting Ziende is veel weerstand geweest. Een afvaardiging van de BVA 

heeft de raadsvergadering bijgewoond waarin dit behandeld is. De raad heeft inmiddels 

een besluit genomen de Ziende af te sluiten, een nadere uitwerking volgt nog.  

• De wethouder heeft een bezoek gebracht aan Aarlanderveen en heeft samen met een 

afvaardiging van de BVA de verkeersveiligheid van de kruising ter plaatse bekeken.  

✓ Afgesproken is dat er wellicht aanvullende maatregelen t.b.v. verkeersveiligheid 

verkend kunnen worden. Dit loopt nog. 

✓ Helaas wil de provincie niet meewerken aan een flitspaal, de gemeente kan dit 

niet zelf regelen op een provinciale weg. 
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✓ De wijkagent komt bij agendapunt 9 nog met een verrassend voorstel op dit punt.  

✓ Er is inmiddels een snelheidsmeting gedaan, de uitkomst is dat er gemiddeld 60 

km per uur gereden wordt.  

✓ Aangegeven wordt dat in de beleving van inwoners de ‘gevoelssnelheid’ veel 

hoger ligt. Met name in de spits.  

✓ De verkeersveiligheid van de kruising blijft voor de BVA een aandachtspunt.  

• In 2024 staat het onderhoud aan de Kerkvaartsebrug gepland.  

• Er is een gesprek geweest met wethouder Schotanus inzake aanleg glasvezel. Er is 

toegezegd dat nu ook andere partijen de aanleg van glasvezel aan mogen gaan bieden. 

• Boris en Hanny hebben zich dit jaar ingezet om het dorp feestelijk te verlichten tijdens de 

feestdagen en in de zomer op te fleuren met bloembakken aan de lantaarnpalen. Hierop 

zijn veel positieve reacties gekomen.  

• Er is inmiddels een gebiedsregisseur aangewezen door de gemeente Alphen aan den 

Rijn, Paula Bouwman, om het vervolg van de Dorpsvisie/start van de werkgroepen te 

gaan ondersteunen en begeleiden. Paula zal dit onder agendapunt 9 nader toelichten.  

• De gemeente heeft een overzicht gestuurd van de status van alle woningbouwplannen in 

Aarlanderveen. Sommige aanwezigen geven aan dat het moeizaam blijft betaalbare 

woningen te realiseren. Aangegeven wordt dat dit helaas niet alleen voor Aarlanderveen 

geldt.  

• Het traject Dorpsvisie is een intensief maar positief traject geweest voor alle partijen. Er is 

veel inbreng en betrokkenheid geweest vanuit de inwoners, zij worden bedankt voor hun 

inzet! 

• Het doel was met elkaar te praten over een fijne woon- en leefomgeving en hiervoor 

breed input op te halen. Hierbij is nadrukkelijk aangegeven dat dit niet alleen over wonen 

en bouwen gaat maar ook over leefbaarheid/voorzieningen/sociale cohesie.  

• De Dorpsvisie is inmiddels opgeleverd en nu ook officieel vastgesteld door de raad.  

• Momenteel kan met de aanstelling van de gebiedsregisseur een start gemaakt worden 

met de werkgroepen.  

• Vanuit het dorp is op eigen initiatief de ALDI opgericht. Dit sluit naadloos aan bij het 

thema ‘saamhorigheid en verbinding’ en is daarmee eigenlijk al een werkgroep op dit 

thema. De ALDI (Aarlanderveense Leuke Dingen Instantie) heeft zich in de Belangenaar 

voorgesteld en communiceren de activiteiten ook via de Belangenaar. De eerste activiteit, 

een lezing door Arjan van ’t Riet over de historie van Aarlanderveen, heeft (met groot 

succes, >70 aanwezigen!) plaatsgevonden in het Dorpshuis. Vanuit de BVA nemen Hanny 

en Brigitte deel aan de ALDI. 

• Voor de overige werkgroepen worden nog deelnemers gezocht, via de Belangenaar zal 

hiervoor een oproep geplaatst worden.  

 

5 Verslag penningmeester en kascommissie 

Maries geeft een toelichting op het financiële overzicht.  
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• De kascommissie heeft de controle op de kas uitgevoerd, de penningmeester heeft 

hierbij een duidelijke toelichting op het financiële overzicht gegeven.  

• Toegelicht wordt dat een grote uitgave dit jaar de kerstverlichting betrof. Dit is een 

eenmalige uitgave voor meerdere jaren. 

• De drukkosten voor de Belangenaar zijn de afgelopen jaren gestegen en worden niet 

gedekt door de inkomsten contributie. Zoals vorig jaar al aangekondigd op de 

jaarvergadering zal voorgesteld worden de contributie te verhogen. Het voorstel is de 

contributie te verhogen naar € 5.00 per persoon boven de 16 jaar per jaar met een 

maximum van  €10,00 per huishouden. De leden zijn akkoord met dit voorstel.  

• Samen Kokkerellen heeft een gedeelde bankrekening met de BVA maar staat verder los 

van de BVA.  

• Voor het komende jaar wordt verwacht dat de uitgaven ook wat hoger uit gaan vallen 

door het vervolg van de Dorpsvisie/werkgroepen.  

• De administratie is helemaal in orde bevonden, de kascommissie verleent decharge.  

 

6 Benoeming nieuwe kascommissie 

De nieuwe kascommissie bestaat wederom uit Edwin Hijman en Peter Klören. 

 

7 Pauze 

 

8 Bestuurswissel en aftreden 

• Boris en Björn nemen afscheid vandaag afscheid. Zij worden bedankt voor hun inzet, er 

wordt een kleine attentie aan hun overhandigd.  

• Er is hiermee en vacature algemeen bestuurslid, hiervoor wordt een oproep in de 

Belangenaar geplaatst. 

• Edith van der Spruit heeft zich kandidaat gesteld als nieuwe voorzitter. De BVA is blij met 

haar kandidaatstelling en heeft vertrouwen in haar als nieuwe voorzitter, welkom Edith.  

• Door middel van de hameroverdracht draagt Björn het voorzitterschap over aan Edith. 

Edith heeft zich al voorgesteld aan de leden in de Belangenaar.  

• Vanuit de leden wordt gevraagd naar haar motivatie, kan zij een neutrale bemiddelende 

rol, ook richting gemeente spelen. Edith geeft aan gemotiveerd te zijn om de belangen 

van het dorp te behartigen en op deze manier een lokale en maatschappelijke rol te 

vervullen. Haar werkervaring zal hierbij goed van pas komen.  

• Naar aanleiding van wordt vanuit de leden de oproep gedaan aan de jeugd om van zich 

te laten horen en een actieve rol te spelen, het liefst ook in de BVA.   

 

9 Gemeente inbreng 

• Paula Bouwman stelt zich voor, zij is sinds 2 weken als gebiedsregisseur werkzaam voor 

de gemeente Alphen aan den Rijn. Zij werkte in andere functies al 20 jaar bij de 

gemeente.  

• De komende tijd zal zij met inhoudelijke experts (collega’s) gesprekken voeren over op 

welke manier aan het vervolg/werkgroepen vormgegeven kan worden.  



4 
 

• Aangegeven wordt dat de Dorpsvisie een overkoepelend algemeen karakter heeft, de 

uitdaging wordt dit te concretiseren. 

• Gevraagd wordt vanuit de leden naar de rol/bijdrage van de gemeente. Voor elke 

werkgroep zal vanuit de gemeente een inhoudelijke expert aansluiten. Ook zal verkend 

worden of er fondsen aangewend kunnen worden. 

• Vanuit de gemeente worden de werkgroepen gekoppeld aan het gebiedsgericht werken 

en zullen hierdoor jaarlijks terugkeren op de agenda. Dit is een waarborg voor 

continuïteit. De deelnemers aan de werkgroep kunnen rouleren. Het initiatief voor de 

werkgroepen zal vanuit de gemeente gebeuren. De ALDI is hierop een uitzondering, deze 

is op eigen initiatief opgericht.   

• De werkgroep Verenigingsleven en Accomodaties kan snel van start gaan, hier zijn al 

voldoende mensen voor. Voorstel voor de zomer starten. Paula is trekker hiervoor.  

• De werkgroep Recreatie en Toerisme kan per september starten.  

• Voorgesteld wordt in de Belangenaar nog een keer een oproep te doen voor de 

werkgroepen waar nog geen/onvoldoende mensen voor zijn.  

• Aangegeven wordt dat de voorstellen die de werkgroepen doen teruggekoppeld worden 

aan het dorp. 

 

10 Wijkagent 

• Rudy Dubbeldam is 1 van de 2 wijkagenten voor Aarlanderveen. Hij stelt zich kort voor en 

geeft een toelichting op zijn werk voor Aarlanderveen. 

• De kerntaak van de wijkagent is veiligheid. Iedere vraag over dit onderwerp kan aan de 

wijkagent gesteld worden. Het telefoonnummer van de wijkagent is 0900-8844 en staat 

ook in de Belangenaar. 

• Naar aanleiding van de verkeersveiligheid van de kruising geeft Rudi aan dat hij als 

wijkagent een keer zou kunnen controleren met een snelheidscamera. De aanwezigen 

staan positief tegen dit voorstel. Een snelheidscontrole kan een langdurig positief effect 

hebben.   

• Verder geeft hij aan eigenlijk niet veel aanwezig te hoeven zijn in Aarlanderveen, er is 

(gelukkig) betrekkelijk weinig aan de hand op het gebied van veiligheid.  

• Een aandachtspunt is parkeren, de hulpdiensten moeten er altijd door kunnen. 

• Verder nog een waarschuwing voor babbeltrucs door oplichters. Mensen met een vaste 

telefoonaansluiting, veelal ouderen, worden gebeld om gegevens/geld af te troggelen 

waarbij soms gedaan wordt alsof het de wijkagent is die belt. Oudere mensen zijn 

kwetsbaar voor dit soort oplichting, dit kan helaas ook in Aarlanderveen voorkomen. 

Aangegeven wordt alert te zijn en melding te doen bij de politie.  

• Rudy wordt bedankt voor zijn inbreng en de kennismaking. 

 

11 Rondvraag 

• Een van de leden geeft aan dat het onderhoud van de muziektent niet is opgenomen in 

het financiële overzicht. De BVA geeft aan dat het is niet helemaal duidelijk is wie 
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verantwoordelijk is voor het onderhoud, dit zal uitgezocht worden. Wellicht worden de 

kosten met andere partijen gedeeld. In de volgende Belangenaar zal hierop 

teruggekomen worden.  

• Een van de leden geeft aan meerdere keren foto’s ingestuurd te hebben voor de 

Belangenaar. Het betreft fotografisch materiaal om de miscommunicatie omtrent de 

plaatsing voetbalkooi te onderbouwen. Omdat het hier een particulier initiatief in 

samenwerking met de gemeente betreft heeft de redactie van de Belangenaar ervoor 

gekozen dit niet te plaatsen.  

• Wel heeft het bestuur van de BVA het misverstand meerdere malen met de gemeente, 

onder andere in de bestuurlijke overleggen, besproken.  

• Aangegeven wordt door een van de leden dat nieuwbouwprojecten moeilijk van de 

grond komen. Diegene zou graag zien dat de BVA zich meer inspant en stelling neemt 

ten aanzien van nieuwbouwprojecten voor Aarlanderveen.  

• De BVA geeft aan zich in te spannen voor nieuwbouw maar geen stelling te nemen in 

particuliere initiatieven en/of conflicten en zelf geen projectontwikkelaar te zijn. Dit mede 

om te voorkomen dat er polarisatie in het dorp ontstaat. In het dorp zijn meerdere 

belangen en meningen ten opzichte van bouwen, de BVA neemt daarom een neutrale rol 

in maar benoemt wel duidelijk richting de gemeente de verschillende geluiden vanuit het 

dorp.  

• In het volgende bestuurlijk overleg 11 juni a.s. zal aangegeven worden aan de gemeente 

dat er op locatie achter de basisschool onderzocht wordt of daar grootschalig gebouwd 

kan worden. Dit is een particulier initiatief. Woonforte heeft aangegeven sociale 

huurwoningen te willen bouwen in Aarlanderveen.  

• Een van de leden geeft aan dat na de snoeiwerkzaamheden van de gemeente de 

kerstverlichting knipperde. Het klopt dat er een kabel is beschadigd, dit wordt 

gerepareerd. 

• De stroomvoorziening voor de kerstverlichting komt nu uit het dorpshuis, aangegeven 

wordt dat er waarschijnlijk ook een algemene stroomvoorziening bij de muziektent is die 

daarvoor gebuikt kan worden. Dit zal nagekeken worden.  

 

12 Sluiting 

Onder dankzegging voor de aanwezigheid en inbreng wordt de vergadering om 21.30 uur door 

Edith gesloten. Aansluitend is er een drankje aan de bar om nog even na te kletsen.  


